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تخصيص بودجه ۱۰ ميلياردي به دو معاونت 
شهرداري براي برگزاري مراسم اربعين

رئيس شوراي شهر تهران از اختصاص 
۱۰ ميلي��ارد تومان��ي ب��ه دو معاونت 
فرهنگي و خدمات شهري شهرداري 
تهران خبر داد و گفت: اين دو معاونت 
موظف هستند برنامه هاي پيش بيني 
ش��ده درخصوص اربعين را در کربلا 
اجرا کنند. محسن هاشمي رفسنجاني 

در گفتگو با تسنيم به برنامه پيش بيني شده از سوي مديريت شهري 
براي برگزاري مراسم اربعين حسيني در کربلا اش��اره کرد و گفت: 
با توجه برگزاري جلسه ستاد اربعين در ش��وراي ش��هر تهران که با 
حضور مسئولان مربوطه برگزار ش��د، وظايف هر يک از دستگاه ها 
مش��خص ش��ده است. رئيس شوراي اسلامي شهر تهران ادامه داد: 
دو معاونت خدمات ش��هري و فرهنگي ش��هرداري تهران مسئوليت 
برگزاري مراسم اربعين را در کربلا به عهده خواهند داش��ت ضمن 
اينکه از طريق معاونت مالي شهرداري تهران نيز اعتبار ۱۰ ميلياردي 

به اين موضوع اختصاص داده شده است. 

انهدام باند ۱8 نفره اراذل و اوباش 
در پاساژ علاءالدين

مع��اون عملي��ات پليس اطلاعات و امني��ت عمومي تهران بزرگ از 
دستگيري دستفروش��اني خبر داد که به نزاع دسته جمعي در مقابل 
پاساژ علاءالدين و درگيري با خريداران گوش��ي تلفن همراه اقدام 
ک��رده بودن��د. به گزارش ايسنا، سرهنگ سعيد راستي گفت: چندي 
پيش اخبار و گزارش هاي متعددي به پليس واصل ش��ده که در آن 
از درگيري دستفروش��ان با ش��هروندان و خريداران تلفن هاي همراه 
خبر داده ش��ده بود که بلافاصله رسيدگي به موضوع در دستور کار 
ماموران پليس امنيت قرار گرفت. وي با بيان اينکه اين افراد اقدام به 
ايجاد مزاحمت براي کسبه، شهروندان و مشتريان کرده بودند، گفت: 
متهمان که در قالب دستفروش و فروش موبايل فعاليت مي کردند، 
اقدام به فروش موبايل هاي مسروقه، قاچاق و بدلي با قيمت هاي بالا 
به ش��هروندان کرده بودند و زماني که مش��تريان حاضر به خريد اين 
تلفن هاي همراه نمي شدند با چوب و چماق به آنان حمله کرده و با 
ترتيب دادن نزاع جمعي ، فضا را برايشان ناامن مي کردند. وي گفت: 
۱8 نفر از متهمان را که در قالب يک باند فعاليت مي کردند در نقاط 

مختلف تهران و شهرستان هاي اطراف دستگير کردند.

ايجاد 45 هزار اشتغال 
حمايت شده براي مددجويان

رئيس سازمان بهزيستي گفت: در طول سه سال پياپي بطور متوسط 
45 هزار اشتغال حمايت شده براي مددجويان اين سازمان در کشور 
ايجاد ش��ده است. اردش��ير محسني بندپي افزود: به همين منظور 
مجل��س در تبص��ره ۱6 قان��ون بودجه امسال 9 ه��زار ميليارد ريال 
تسهيلات اش��تغالزايي در اختيار سازمان بهزيستي قرار داد. وي در 
ادامه به تکاليف تعيين شده از سوي رهبر معظم انقلاب براي سازمان 
بهزيستي در حوزه رسيدگي به آسيبهاي اجتماعي اشاره و بيان کرد: 
اعتياد، طلاق، حاشيه نشيني و مفاسد اخلاقي شرايطي را براي جامعه 
فراهم کرده که رهبر معظم انقلاب دو سال پياپي گزارش مبني بر 

آمار و شاخصها را از مسئولان طلب مي کنند.

شانزدهمين نمايشگاه بين المللي
 تأسيسات تهران هفته آينده برگزار مي شود

نامداران صنعت تأسيسات از ايران و26 کشور مناطق مختلف جهان 
هفته آينده در محل دائمي نمايشگاه هاي بين المللي تهران گردهم 
مي آيند و ضمن عرضه جديدترين صنايع، تجهيزات، ماشين آلات 
و توانمندي ها و توليدات خود، با پيش��رفت هاي نوين اين صنعت 

نيز آشنا مي شوند.
به گزارش روابط عمومي و اطلاع رساني شانزدهمين نمايشگاه بين 
المللي تأسيسات ساختمان و سيستم هاي سرمايشي و گرمايشي: 
در اين نمايش��گاه که بزرگترين نمايش��گاه تأسيسات خاورميانه و 
ش��مال آفريقا محسوب مي ش��ود، بيش از 6۰۰ ش��رکت داخلي و 

خارجي حضور دارند.
در شانزدهمين نمايشگاه بين المللي تأسيسات تهران؛ بيش از 4۰۰ 
ش��رکت داخلي و 2۰۰ ش��رکت و نام تجاري خارجي از کش��ورهاي 
ايتاليا، چين، صربستان، کره جنوبي، آلمان، تايوان، ترکيه، تايلند، 
سوئ��د، فنلاند، دانمارک، ايرلند، سوئيس، کويت، ژاپن، انگلستان، 
آمريک��ا، هن��د، روسيه، نروژ، امارات، اسپانيا، هلند، يونان، بلژيک و 

لهستان حضور داشته و توليدات خود را به نمايش مي گذارند.
رئيس ستاد برگزاري شانزدهمين نمايشگاه بين المللي تأسيسات 
گفت: اين نمايشگاه امسال با استقبال چشمگير شرکت هاي داخلي 
و خارجي مواجه شده و اين استقبال به حدي بود که سالن هاي تحت 

پوشش از چندين هفته قبل بصورت کامل تکميل شد.
دکتر عبدالکريم جلالي با بيان اينکه در طول برگزاري نمايش��گاه 
صنعتگران، انبوه سازان، مش��اوران و صاحبان صنايع استان هاي 
مختل��ف کش��ور در نمايش��گاه حضور مي يابند، اف��زود: قرار است 
درمدت زمان برگزاري شانزدهمين نمايشگاه بين المللي تأسيسات، 
چن��د هيئ��ت تجاري، بازرگاني و سرمايه گذاري نيز از کش��ورهاي 
مختلف در محل نمايش��گاه حضور يابند و ضمن بازديد از غرفه ها 
و سالن هاي نمايش��گاهي، با ش��رکت هاي داخلي وارد مذاکرات 

اقتصادي شوند.
وي با بيان اينکه ش��انزدهمين نمايش��گاه بين المللي تأسيسات در 
فضايي بالغ بر55 هزار متر مربع برگزار مي ش��ود، گفت: در حاش��يه 
اين نمايشگاه چندين همايش و نشست علمي آموزشي با همکاري 
تش��کل هاي صنعت تأسيسات و با حضور استادان دانش��گاه ها و 
انديشمندان و مديران شرکت ها و کارخانه ها برگزار خواهد شد. 

رئيس ستاد برگزري نمايشگاه افزود: آشنايي با نوين ترين توليدات 
و پيش��رفت هاي اين حوزه، تبادل اطلاعات، دانش فني و فناوري 
روز بين مشارکت کنندگان و متخصصين، آشنايي شرکت کنندگان 
و بازدي��د کنندگ��ان با آخرين دستآوردهاي عرضه ش��ده در بخش 
سيستم ه��اي گرماي��ش و سرماي��ش، ايجاد ارتب��اط مستقيم بين 
تولي��د کنندگ��ان و مصرف کنندگان، ايج��اد فرصت هاي سرمايه 
گذاري، ايجاد فرصت هاي اشتغالزايي و بازاريابي و توسعه صادرات، 
مهمتري��ن اه��داف برگزاري ش��انزدهمين نمايش��گاه بين المللي 

تأسيسات است.
دکتر جلالي افزود: صنعت تأسيسات که در صنايع مختلف از جمله 
صنعت نفت و پتروش��يمي، نيروگاه ها، آب و فاضلاب، ساختمان، 
صنايع غذايي، پزش��کي، نساجي و دام و طيور نقش حياتي دارد از 
قديمي ترين صنايع کشورمان محسوب مي شود که با برخورداري 
از دان��ش آکادمي��ک و تجرب��ه فعالين، سابق��ه اي بيش از نيم قرن 
توليد براي مصرف داخلي و خارجي داشته و صادرات به کشورهاي 
همساي��ه و در م��واردي ص��ادرات به ديگر نقاط جهان از جمله اروپا 

نشان از توان بالاي توليدي اين صنعت در ايران دارد. 
علاقمندان مي توانند براي کسب اطلاعات بيش��تر اين نمايش��گاه 
به پايگاه اينترنتي www.NNI.irمراجعه و يا با ش��ماره تلفن هاي 
882۰3۰2۰ – ۰2۱ تماس بگيرند. ش��انزدهمين نمايش��گاه بين 
المللي تأسيسات از 3 تا 6 آبان ماه هر روز از ساعت 9 تا ۱7 در محل 
دائمي نمايش��گاه هاي بين الملل��ي تهران آماده بازديد علاقمندان 

است.

پيشخوان

اجتماعی

کاهش آبِ درياچه اروميهبودجه ۹۷ تهران انقباضي تر از سال ۹۶بازگشت ۹۰ درصدي معتادان به اعتياد
عض��و کميسيون اجتماع��ي مجلس با 
انتقاد از بازگش��ت 9۰ درصدي معتادان 
بهب��ود يافته ب��ه اعتياد، خواستار سپرده 
ش��دن تمامي ام��ور معتادان بهبود يافته 
به دستگاه واحدي شد. شکور پورحسين 

گفت: برنامه خاصي براي حمايت از معتادان بهبود يافته در کشور 
وج��ود نداش��ته و اي��ن امر زمينه رج��وع 9۰ درصدي معتادان به 
اعتياد را فراهم ميکند. وي با تاکيد بر اينکه حمايت دستگاه هاي 
حمايتي از معتادان بهبود يافته کافي نيست، گفت: در گذش��ته 
معت��اد را مج��رم مي دانستن��د اما بعد به دليل حجم زياد مجرمان 
در زندان ها قانوني تصويب شد که معتاداني که براي ترک اقدام 
مي کردند تحت تعقيب قرار نگيرند بنابراين براساس اين قانون 

معتادان بيمار شناخته شدند نه مجرم.

عض��و کميسي��ون و برنام��ه و بودجه 
شوراي شهر تهران، گفت: بودجه سال 
97 ش��هرداري تهران براساس برنامه 
سوم شهرداري تهران تدوين مي شود. 
مجيد فراهاني گفت: قرار نيست بودجه 

سال آينده، آخرين برش از برنامه دوم توسعه شهرداري تهران 
باش��د، بلکه اولين برش از برنامه توسعه سوم ش��هرداري تهران 
اس��ت. وي ب��ا بيان اينکه امسال برنام��ه توسعه سوم در صحن 
شورا ارائه و به تصويب مي رسد، گفت: بودجه امسال بر اساس 
برنامه سوم است و ملاک عمل ما از ابتداي سال 97 براساس 
برنام��ه جدي��دي اس��ت که تدوين خواهد ش��د. فراهاني گفت: 
بودجه امسال بودجه انقباضي بود و بودجه سال 97 انقباضي تر 

از سال گذشته تدوين خواهد شد. 

رييس سازمان حفاظت محيط زيست 
گفت: با مشکل کاهش آب در درياچه 
اورميه روبه رو هستيم. عيسي کلانتري 
درخص��وص آخري��ن وضعيت درياچه 
اورمي��ه گفت: درياچ��ه اورميه حالت 

تثبي��ت خ��ود را پي��دا کرده، اما با توجه اينکه در سال گذش��ته 
38 درصد بارش هاي حوزه درياچه اورميه نسبت به سال قبل 
کاهش يافته، ما با مشکل کاهش آب در حوزه درياچه اورميه 
روبه رو هستيم. وي اظهار داشت: اميدواريم امسال با توجه به 
پيش بيني هاي هواش��ناسي، سال نسبتا بهتري نسبت به سال 
قبل داش��ته باش��يم و بارش ها بهتر باش��د. کلانتري افزود: اگر 
اعتبارات هم به موقع تخصيص داده شوند، مي توان اميدوار بود 

که درياچه اورميه در حال گذارندن دوره احيا خود است.

اخــبار شـهرستان

نشست چهارجانبه شرکت توزيع نيروي برق ، آب و فاضلاب روستايي، راه و ترابري و سازمان برنامه ريزي و بودجه استان گلستان

مديرکل آموزش و پرورش استان مرکزي: 

"تحول بنيادين" مسير کار آموزش وپرورش را دگرگون مي کند

صاحبان صنايع غذايي، سلامت غذا را مورد توجه قرار دهند

راه اندازي سيستم شناسايي خودکار شناورها " AIS" در بندر بوشهر نمايشگاه توليدات برتر استان گيلان در رشت برگزار  شد
تجارت-استان بوش��هر: مسعود قاسميان 
مع��اون فن��ي و نگه��داري اداره کل بنادر 
و دريان��وردي است��ان بوش��هردر اين باره 
گفت: با همت کارشناسان اين اداره کل ، 
پروژه گسترش مانيتورينگ AIS )سيستم 
ش��ناسايي خودکار رفت و آمد ش��ناورها 
در خلي��ج ف��ارس( در بندر بوش��هر و بنادر 
تابع��ه نصب و راه اندازي ش��د.به گزارش 
رواب��ط عمومي قاسميان افزود: با توجه به 

محدوديت هاي اجرايي نرم افزار  ها در گذش��ته و عدم امکان 
نمايش بر روي سيستم ديگر کاربران ، با تلاش کارش��ناسان 
اين معاونت تمامي نواقصات نرم افزارهاي قبل برطرف گرديد 
بگون��ه اي��ي ک��ه ميتوانند بر روي سيستم ش��خصي و در کنار 
مجموعه نرم افزار ها و اطلاعات خود نمايش AIS را نيز داشته 
باشند.وي اضافه کرد: اين نرم افزار برخلاف ديگر برنامه هاي 
همانند، که با کاهش سرعت ماوس و حرکات صفحه نمايش 
رو به رو هستند، اصلا چنين مشکلي ندارد و تغييرات رخ داده 
ش��ده در صفح��ه نماي��ش رايان��ه از راه دور و فرامين ارسالي از 
جانب کاربر را بدون وقفه بر روي رايانه مربوط ارسال کرده و 

به نمايش در مي آورد.

مع��اون فن��ي و نگه��داري اداره کل بنادر 
و دريان��وردي استان بوش��هر عنوان کرد: 
قيم��ت تقريبي اين ن��رم افزار 8۰ميليون 
تومان مي باش��د، که با اجراي اين پروژه 
توس��ط کارش��ناسان اداره ک��ل بن��ادر و 
دريانوردي استان بوش��هر از هزينه بسيار 
ب��الا صرفه جويي به عم��ل آمدوبا توجه 
ب��ه تعداد کارب��ران هزينه اي بالغ بر 8۰۰ 
ميليون تومان صرفه جويي صورت گرفته 
است.مسع��ود قاسمي��ان درخصوص ديگ��ر مزاياي اين پروژه 
بي��ان ک��رد: از ديگر مزاياي اين پروژه مي توان به صرفه جويي 
اقتص��ادي مع��دل 8 ميليارد ريال، افزايش توان مديريتي، قابل 
تعمي��م ب��ه ساير تجهيزات تحت ش��بکه، کاهش تصادفات و 
افزاي��ش ايمن��ي دريانوردي، قابل اجرا در تمامي بنادر کش��ور، 
اج��راي ۱۰۰ درص��د پروژه توسط متخصصان اداره کل و عدم 
وابستگي به ش��رکت سازنده در خصوص توسعه تجهيز اش��اره 
کرد.قاسميان اظهار داش��ت: در راستاي گسترش مانيتورينگ 
AIS و بهره وري و انتقال دانش به کل بنادر کش��ور، کتابچه 
اي نيز توسط اداره کل بنادر و دريانوردي استان بوش��هر تهيه 

شده است که در اختيار کل بنادر قرار خواهد گرفت.

گيلان_فرحي؛  تجارت-اسـتان 
مديرعامل ش��رکت شهرک هاي صنعتي 
است��ان گيلان گفت: نمايش��گاه توليدات 
برتر استان گيلان به مدت 4 روز به منظور 
حمايت از توليد ملي و محصولات داخلي 
و ش��ناسايي صنعتگران و توليدکنندگان 
توانمند گيلان در رش��ت برگزار ش��د.به 
گزارش روابط عمومي شرکت شهرک هاي 

صنعتي استان گيلان احمد علي ش��هيدي ، با اش��اره به اينکه 
استان گيلان ظرفيت هاي مطلوبي در حوزه توليدات برتر دارد 
اظهار  داش��ت: به منظور معرفي و ش��ناسايي بهتر محصولات 
توليدي استان گيلان، نمايشگاه توليدات برتر در رشت برگزار 
 شد.وي با بيان اينکه نمايشگاه مذکور توانمندي هاي صنعتي، 
توليدي، صنايع معدني و تبديلي برتر استان گيلان را به نمايش 
مي گذارد اعلام کرد: اين نمايشگاه با حضور شرکت هاي مطرح 
و شاخص استان گيلان برگزار  شده است .رئيس هيئت مديره 
ش��رکت ش��هرک هاي صنعتي استان گيلان هدف از برگزاري 
اين نمايش��گاه  را تحقق سياست هاي اقتصاد مقاومتي دانست 
و تاکي��د ک��رد: حماي��ت از تولي��د ملي و محص��ولات داخلي و 
ش��ناسايي صنعتگ��ران و توليدکنندگان توانمند استان گيلان 

است.وي با بيان اينکه نمايشگاه توليدات 
برت��ر ب��راي نخستين بار در استان گيلان 
ب��ا رويکرد معرف��ي واحدهاي صاحب نام 
و مط��رح است��ان برگزار مي ش��ود گفت: 
واحدهاي صنعتي و توليدي استان گيلان 
در نمايشگاه مذکور آخرين دستاوردهاي 
خ��ود را با تکيه ب��ر تکنولوژي هاي نوين 
روز دني��ا به نمايش مي گذارند.احمد علي 
ش��هيدي با اش��اره به اينکه برگزاري اين 
نمايش��گاه کمکي چش��مگير به آشنايي آحاد مردم با ظرفيت ها 
و توانمندي ه��اي است��ان است اف��زود: ترويج فرهنگ صحيح 
مصرف توليدات داخل، ايجاد بستر مناسب تعرفه ها و شناساندن 
محص��ولات و واحده��اي جدي��د در استان از ديگر اهداف اين 
نمايش��گاه است.وي بيان کرد: برگزاري نمايش��گاه با توجه به 
مزيت هاي مطلوب محصولات توليدي استان گيلان ظرفيت 
رقابت پذيري با توليدات خارجي را افزايش مي دهد.مديرعامل 
ش��رکت ش��هرک هاي صنعتي استان گيلان با اش��اره به اينکه 
نمايشگاه توليدات برتر به مدت 4 روز در محل دائمي نمايشگاه 
بين المللي استان گيلان برگزار مي شود تصريح کرد: 67 غرفه 

در اين نمايشگاه شرکت کردند.

تجارت-استان گلستان : نشست چهارجانبه شرکت هاي 
توزيع نيروي برق استان گلستان، آب و فاضلاب روستايي، اداره 
ک��ل راه و تراب��ري و سازم��ان برنام��ه ريزي و بودجه با موضوع 
تعام��لات ب��رون سازماني و ارتقاء همکاري ها در سالن جلسات 

شرکت توزيع برق استان برگزار شد.
در اي��ن نش��ست مهن��دس نصيري مديرعامل ش��رکت توزيع 
نيروي برق استان گلستان هم افزايي و تعامل بين دستگاه هاي 

اجرايي استان را باعث رشد و توسعه شاخص هاي عملکردي و 
زيرساخت هاي آنها دانست.وي افزود: امروزه وصول مطالبات 
دستگاه هاي اجرايي در استان با چالش هاي زيادي روبرو شده 
که عملًا شاخص هاي اصلي و تأثيرگذار شرکت توزيع نيروي 
ب��رق است��ان گلست��ان را متأثر کرده اس��ت بطوريکه در نسبت 
مقايسه اي مطالبات شرکت نسبت به ميانگين کشوري وضعيت 

مطلوبي مشاهده نمي گردد.

مديرعام��ل ش��رکت توزيع نيروي برق است��ان گلستان اظهار 
داش��ت: 49۱ چ��راغ چش��مک زن معابر است��ان گلستان و 3۰ 
نقط��ه از ۱2۰ نقطه روش��نايي ج��اده اي و بزرگراه هاي استان 
بطور مستقيم از ش��بکه برق استفاده مي کنند که عدم سنجش 
پذيري آن تأثير زيادي در شاخص کاهش تلفات دارد و از نظر 
مباح��ث ايمن��ي خطرات و مش��کلات بالق��وه اي را براي مردم 

ايجاد نموده است.

تجارت-اسـتان مرکزي :مديرکل آموزش 
و پ��رورش استان مرک��زي با بيان اينکه "تحول 
بنيادين" مسير کار آموزش وپرورش را دگرگون 
مي کن��د، گف��ت: لازم اس��ت دانش آم��وزان 

مهارت هاي  شغلي را فرا بگيرند. 
ش��هريار فولادوند با اش��اره به مجموعه اموزش و 
پرورش اظهار داشت: در مجموعه وزارت آموزش 
و پ��رورش سن��دي به ن��ام سند تحول بنيادين در 
نظام آموزش و پرورش کشور وجود دارد که اين 

سند به دنبال دگرگون ساختن مسير کار آموزش 
وپرورش در کشور است.وي افزود: فرض و انگاره 
نخست که در تدوين اين سند وجود داش��ت اين 
بود که نظام آموزش��ي که ما داش��تيم نظامي نبود 
ک��ه خواسته ه��اي جامع��ه را در تربيت فرزندان 
تدوي��ن و طراح��ي و اجرا کن��د و به عبارتي نظام 
 آموزشي که براي ان سند تصويب شده بود کار آمد

 نبود.
مديرکل آموزش و پرورش استان مرکزي تصريح 

ک��رد: فرزن��دان ما زماني ک��ه از عرصه اموزش و 
پرورش و نظام تعليم و تربيت خارج مي ش��ود در 
مع��رض زندگي فردي واجتماعي قرار مي گيرند 
و لازم اس��ت ک��ه اين فرزندان مهارت هاي لازم 
را ب��راي ح��وزه فردي و مهارت هاي ش��غلي فرا 

بگيرند.
فولادوند بيان کرد: اين سند تدوين شده تا آموزش 
و پ��رورش ب��ه اي��ن سمت حرک��ت کند ويکي از 
اصلي ترين محور هايي که محتواي اين سند قرار 

دارد اي��ن اس��ت که بچه ه��اي ما بايد آرام آرام به 
جاي حافظه محوري و به جاي انباشت اطلاعاتي 
که ممکن است در زندگي روزمره آن ها کاربري 
نداش��ته باش��د به سمتي هدايت شوند که مهارت 
ياد بگيرند.وي ادامه داد: مدرسه ترافيک يکي از 
مظاهر و مصاديقي است که به ما کمک مي کند 
بچه ها را در عرصه مهارت آموزي و حوزه مهمي به 
نام ترافيک آموزش دهيم و دانش عملياتي آن ها 
را ارتق��ا دهيم.مديرکل آموزش و پرورش استان 

مرک��زي تصريح کرد: ام��روز اگر مي خواهيم در 
عرص��ه مه��م ترافيک انسان هاي عالم داش��ته 
باش��يم بايد از پيش به آن ها آموزش داده باش��يم 
و نمي توانيم از کسي انتظار داشته باشيم ضوابط 
يک رانندگي درست را در حالي که اموزش نديده 
اجرا کند.فولادوند خاطرنشان کرد: مشارکت ما، 
پليس و شهرداري براي آموزش عملياتي و انتقال 
ي��ک مه��ارت به بچه ها يک عمل��ي در راستاي 

اجرايي کردن سند تحول بنيادين است.

تجارت-اسـتان ايلام:- رئيس دانش��گاه علوم پزشکي 
اي��لام تاکي��د کرد: غذا تنها براي سير کردن نيست و صاحبان 
صناي��ع غذاي��ي باي��د به موضوع سلامت غ��ذا بيش از پيش 
توج��ه کنند.دکت��ر علي دل پيش��ه روز سه ش��نبه در همايش 
بزرگداش��ت روز جهان��ي غ��ذا اظه��ار کرد: با توج��ه به اينکه 
بسي��اري از بيماري ه��اي غيرواگير از جمله بيماري هاي قلبي 
عروقي، انواع سرطان ها و ديابت با نوع تغذيه در ارتباط هستند، 
توج��ه ب��ه سلامت غذا بسيار با اهميت است.وي يادآور ش��د: 
بيماري ه��اي غيرواگير سالان��ه موجب مرگ 38 ميليون نفر 

در دني��ا مي ش��وند و حدود س��ه چهارم مرگ ها در جهان با اين 
بيماري ه��ا مرتب��ط است که اين ميزان در کش��ورهاي در حال 
توسعه بيش��تر است.رئيس دانش��گاه علوم پزشکي ايلام گفت: 
ديابت يکي از بيماري هاي مزمني است که پيش بيني مي شود 
ت��ا س��ال ۱4۰۰ با سونامي اين بيماري مواجه ش��ويم بنابراين 
تمامي ارگان هاي مرتبط با موضوع تغذيه بايد تمام تلاش خود 
را براي جلوگيري از اين پيشروي اين بيماري بکار گيرند.دکتر 
دل پيش��ه يادآور ش��د: طبق مطالعات صورت گرفته روند رو به 
رش��د بيماري سرطان در کش��ور نگران کننده است و اهميت 

توجه توجه به موضوع ريزگردها در کشور به خصوص در استان 
ايلام و تاثير اين ذرات بر سلامت مردم و مواد غذايي و تاثير آنها 
در ابت��لا م��ردم به اين بيماري ها به خصوص در مناطق جنوبي 
است��ان بسي��ار بالاست.وي با بيان اينکه موضوع تغذيه ارتباط 
مستقيمي با اندوخته هاي ذهني، قدرت تفکر و سلامت روحي 
و جسمي ف��رد دارد، اظه��ار کرد: بايد طوري برنامه ريزي کنيم 
که در بخش کش��اورزي براي جلوگيري از مش��کل به دنبال 
تولي��د محص��ول سال��م و با کيفيت باش��يم و هم تذکرات لازم 

براي تامين سلامت جامعه داده شود.

ب��ه فاصل��ه کوتاه��ي پ��س از اب��لاغ 
دستورالمعل هاي ش��هردار جديد تهران 
براي مقابله با فساد در ش��هرداري، حالا 
خبره��اي ديگري درب��اره پيگيري اين 
دستوره��ا و بررس��ي احتم��ال تخلف در 
گذش��ته منتش��ر ش��ده است. کمتر از دو 
هفت��ه قبل بود ک��ه محمدعلي نجفي با 
اب��لاغ دستورالعملي ف��روش هولوگرام 
در مناطق مختلف ش��هرداري تهران را 
ت��ا اطلاع ثانوي ممن��وع اعلام کرد. در 
همي��ن حال روز گذش��ته معاون مالي و 
اقتصادي شهرداري تهران نيز از استقرار 
کميت��ه راستي آزماي��ي هولوگرام هاي 
فروخته شده در اداره املاک و مستغلات 
خب��ر داد. سمي��ع الله حسين��ي مکارم در 
رابطه با درآمدزايي در ش��هرداري تهران 
ب��ه اقتصادآنلاي��ن گف��ت: هزينه هاي 
مستمرغير قابل اجتنابي مثل نگهداشت 
ش��هر و حقوق کارمن��دان وجود دارد که 
باي��د حتم��ا مق��داري از بودجه به اين دو 
م��ورد اختصاص پيدا کند. وي ادامه داد: 
راه هاي زي��ادي براي درآمدزايي داريم، 
مثل ش��هرسازي و معماري که تاکنون 
7۰درصد از درآمدها از اين بخش تامين 
ش��ده است. مع��اون مال��ي و اقتصادي 
ش��هردار ته��ران اضافه ک��رد: راه ديگر، 
استف��اده از مناب��ع درآمده��اي پايدار و 
انتق��ال دارايي ه��ا است که هنوز اجرايي 
نشده است. اگر درآمدهاي حاصل از آن ها 
واقعي ش��ود طبعا مي توانيم برنامه هايي 
ک��ه در س��ال جاري داريم را جلو ببريم. او 

با اشاره به اينکه ما راهکار هاي جديدي 
براي توسعه شهر داريم، اظهار کرد: برنامه 
م��ا اين است که پروژه هاي ش��هري در 
زمينه ه��اي مختل��ف اعم از حمل و نقل 
ترافي��ک، فن��ي _عمران��ي، فرهنگي و 
اجتماعي را از طريق مش��ارک مردم جلو 
ببري��م و بستره��اي آن در ح��ال فراهم 
ش��دن است. حسيني مکارم در پاسخ به 
اين سوال آيا اين راه حل ها عملي خواهد 
شد يا روي کاغذ مي ماند، گفت: بسياري 
از اين اقدامات جزو مصوبات بودجه سال 
96است و بايد حتما اجرا شود. البته ما هنوز 
موارد مشخصي براي اين امر نداريم. تازه 
بر سرکار آمده ايم، مشارکت مردم در طي 
يک فرايند انجام خواهد شد. معاون مالي 
و اقتصادي ش��هر ادامه داد: بايد پروژه ها 
و بسته ه��اي سرمايه گ��ذاري تعريف و 
متناس��ب ب��ا آن ها فراخوان زده ش��ود و 
سرمايه گذار پيدا کنيم. او با بيان اينکه براي 

کم کردن هزينه ها از پروژه هاي عمراني 
ک��م نکرده ايم، اضافه کرد: با پيمانکاران 
صحبت کرده ايم که کار خودشان را ادامه 
بدهند و مطالباتشان از طريق تهاتر ملک 
يا از طريق بودجه هايي که در تعهد ما قرار 
دارد، تامين خواهد ش��د. حسيني مکارم 
همچني��ن در رابطه ب��ا تخلفات صورت 
گرفته در معاونت اقتصادي مالي شهردار 
گذش��ته گفت: کميت��ه راستي آزمايي در 
اداره ک��ل ام��لاک مستقر ش��ده است تا 
هولوگرام هاي واگذار شده را بررسي کنند.
اگر در فروش هولوگرام ها خلافي رخ داده 
ش��ود حتما به شهر بازگردانده مي شوند. 
فروش هولوگرام در ش��هرداري مناطق 
ته��ران يکي از راه هاي تهاتر بدهي هاي 
ش��هرداري در دوران گذش��ته مديريت 
شهري پايتخت بود، شيوه اي که به اعتقاد 
بسياري از کارشناسان زمينه ايجاد فساد 

در آن بسيار بوده است. 

گـروه اجتماعي: يک روز پس از آنکه 
محمدباق��ر نوبخت، سخنگ��وي دولت 
دوازده��م در نش��ست خبري خود اعلام 
کرد که وعده ورود بانوان به ورزش��گاه ها 
تنها به زمان انتخابات مربوط نبوده و دولت 
ب��راي پي��دا کردن راه حل اين موضوع در 
ح��ال پيگيري است، مسعود سلطاني فر، 
وزير ورزش و جوانان نيز در حاشيه جلسه 
هيات دولت اين صحبت ها را تاييد کرد. 
سلطاني فر روز گذشته و پس از پايان جلسه 
هيات دولت گفت: زيرساخت هاي لازم در 
کشور براي حضور خانواده ها در ورزشگاه ها 
وج��ود ندارد و هماهنگي هاي فرهنگي و 
اجتماعي بايد در اين زمينه صورت گيرد 
ک��ه در حال پيگيري و انجام آن هستيم. 
پيش از اين هم صوفي زاده، نايب رئيس 
بان��وان فدراسيون فوتب��ال درخصوص 
حضور بانوان در ورزش��گاه ها اظهار کرده 
ب��ود که حرک��ت منطقي به سمت تحقق 

موض��وع حض��ور بانوان در ورزش��گاه ها 
ک��ه ي��ک مطالب��ه عمومي محس��وب 
مي ش��ود، آغ��از ش��ده و در فدراسي��ون 
فوتب��ال که نهاد متولي اين رش��ته است 
 ت��لاش براي برنامه ريزي براي اين مهم
 ادامه دارد. پيش از اين اسحاق جهانگيري، 
معاون اول رئيس جمهور گفته بود که آقاي 
روحان��ي پيگي��ر وعده هاي خود در طول 
دوران انتخاب��ات به مردم، زنان و جوانان 
هستند که حتما محقق ش��ود. همچنين 
ش��هيندخت م��ولاوردي، دستي��ار ويژه 
رئيس جمهوري در امور حقوق شهروندي 
هم مدتي قبل در شبکه اجتماعي توئيتر با 
يادآوري ماده 89 منشور حقوق شهروندي 
ب��ه حضور نداش��تن زنان در ورزش��گاه 
آزادي واکنش نشان داده و نوشته بود که 
»براساس اين ماده، حق همه شهروندان، 
بويژه زنان است که به امکانات ورزشي و 
آموزشي و تفريحات سالم دسترسي داشته 

باشند و بتوانند با حفظ فرهنگ اسلامي-
ايران��ي در عرصه ه��اي ورزش��ي ملي و 
بين المللي حض��ور يابند.« حضور بانوان 
در ورزشگاه ها مطالبه اي است که مدت ها 
از طرح آن مي گذرد و به رغم پيگيري زنان 
ورزش دوست، بسياري از آنان همچنان با 
درهاي بسته ورزشگاه ها مواجه هستند. با 
توجه به فضاي خاص حاکم بر استاديوم ها، 
پس از پيروزي انقلاب از حضور زنان در 
جايگاه تماشاچيان ورزشگاه ها جلوگيري 
ب��ه عم��ل آمد تا در راستاي نگاه داش��تن 
حرم��ت بان��وان، اقدام به سالم سازي اين 
مکان ها صورت گيرد. در سال ۱373 يکي 
از نخستين درخواست ها براي حضور زنان 
در جايگاه تماش��اچيان مسابقات فوتبال 
مقدمات��ي تيم ملي امي��د براي صعود به 
المپي��ک ۱996 آتلانت��ا مطرح ش��د که 
ب��ه نتيجه اي نرسي��د. ۱۰ سال بعد، زنان 
براي مش��اهده ب��ازي ايران و بحرين در 
مقدماتي جام جهاني 2۰۰6 در استاديوم 
آزادي حض��ور يافتن��د و در کن��ار رييس 
دول��ت اصلاح��ات ب��ه تماش��اي بازي 
نش��ستند و بدين گونه شاهد حضور زنان 
در ميادين ورزشي بوديم. در سال ۱385 
و در دوره رياست جمهوري احمدي نژاد، 
وي از حضور زنان در ورزشگاه ها حمايت 
کرد اما موضع گيري وي در اين زمينه با 
اظهارنظرهاي متفاوتي در ميان مسوولان 
کشور و نمايندگان مجلس همراه شد و در 
نهايت با توجه به نظر آنان و مراجع تقليد، 

بازهم اين پروژه مسکوت باقي ماند. 

سلطاني فر پس از انجام هماهنگي فرهنگي و اجتماعي  اعلام کرد؛

وعده ورود خانواده ها به ورزشگاه ها
معاون مالي و اقتصادي شهرداري تهران مطرح کرد؛

آغاز راستي آزمايي هولوگرام ها

سخنگوي شوراي شهر تهران، ري و تجريش جزييات جلسه 
سه ش��نبه ش��ب مجمع 5۱ نفره اميد تهران را تش��ريح کرد. 
عل��ي اعط��ا در گفتگ��و با ايسنا، با اش��اره به جلسه سه ش��نبه 
ش��ب اعضاي ش��وراي شهر تهران با اعضاي فراکسيون اميد 
مجلس گفت: جلسه ش��وراي 5۱ نفره اميد تهران ش��امل 3۰ 
نماينده مجلس و 2۱ نماينده شوراي شهر برگزار شد. وي با 

بيان اينکه در ابتداي آغاز به کار شوراي شهر تهران مقرر شد 
که ش��وراي 5۱ نفره اميد تهران براي حل و فصل مش��کلات 
پايتخت تش��کيل ش��ود، تصريح کرد: اين جلسات به صورت 
دوره اي برگزار خواهد ش��د و از اين به بعد ش��هردار تهران و 

استان��دار ته��ران نيز در اين جلسات حضور خواهند داش��ت. 
سخنگوي ش��وراي ش��هر تهران با بيان اينکه در جلسه ش��ب 
گذشته موضوع پيش نويس اين مجمع 5۱ نفره مطرح شد و 
کلي��ات آن ب��ه تصويب رسيد، ادامه داد: آقاي عارف به عنوان 

رييس و محسن هاشمي رفسنجاني به عنوان نايب رييس اين 
مجمع انتخاب ش��دند. وي گفت: در جلسه سه ش��نبه علاوه 
ب��ر تصويب کلي��ات اساسنامه، اعضاء نظرات خود را پيرامون 
مسائل مختلف از جمله منابع درآمدي پايتخت مطرح کردند. 
اعطا همچنين گفت: مجلس مي تواند در مباحث قانون گذاري 

به شوراي شهر تهران کمک کند.

تشکيل جلسه مجمع 5۱ نفره اميد تهران


